
   

  
 
 

JAARVERSLAG 2024 

 
Inleiding 

In seizoen 2024 brak de Vereniging Openluchtbad Zwolle opnieuw alle records. De ledenstop van 
8500 leden werd ruim gehaald waardoor we opnieuw aspirant-leden moesten teleurstellen. Komend 
jaar zullen we het ledenaantal oprekken naar 9500, mits de ALV daarmee akkoord gaat, en uiteraard 
met de nodige veiligheidscondiIes. Bijna 95.000 bezoekers, waarvan 5962 introducees, kwamen 
zwemmen. Het seizoen begon redelijk nat en ook de zomer kende niet veel zonnige dagen maar het 
mooie najaar maakte alles goed. Onze leden hebben genoten van de gezellige en sporIeve sfeer in 
het bad. Er hebben geen noemenswaardige incidenten plaatsgevonden.  
 

Doelgroepen 
 
In 2024 verkochten we 423 bedrijfspassen aan 21 organisaIes; onder meer aan de Isala Klinieken, 
Gemeente Zwolle, DelIon. Steeds meer bedrijven in Zwolle weten de voordelen van een bedrijfspas 
te vinden en dragen zo bij aan de gezondheid en welzijn van hun medewerkers. Ook maatschappelijke 
instellingen zoals sIchIng Empower, AuIsmehuis en de Omega groep komen met hun cliënten in het 
Openluchtbad via hun maatschappelijke groepspas. Aan het Ronald Mc Donald huis, sIchIng Kadera 
(tegen huiselijk geweld) en sIchIng Roeien met de Riemen die je hebt, zijn 12 vrijkaarten verleend, 
die deze sIchIngen kunnen uitdelen aan hun cliënten. Camping Molecaten heeZ 40 kaarten gekocht 
voor hun gasten/toeristen van buiten de regio. Daarnaast hebben circa 30 scholen uit het basis- en 
voortgezet onderwijs Ijdens de warmere dagen hun gymnasIeklessen in het zwembad gegeven en 
kwamen zij onder schoolIjd vrij zwemmen. Zwemverenigingen Swol1894 en triatlonvereniging 
Triade, maar ook duikverenigingen en de brandweer hebben weer wekelijks getraind in onze baden. 
Ook onze eigen borstcrawlclinics blijven onverminderd populair. In 2025 kunnen er helaas geen clinics 
worden aangeboden omdat onze vrijwillige trainer even rust neemt. We gaan op zoek naar een 
alternaIef. 

De Vereniging Openluchtbad Zwolle verschaZe via het Kindloket van de Gemeente Zwolle in 2024 aan 
46 gezinnen gereduceerde abonnementen. Het zijn een stuk minder gezinnen dan vorig jaar (64), dit 
komt waarschijnlijk door de ledenstop. Met deze abonnementen kunnen kinderen en ouders uit 
Zwolle die het niet zo breed hebben, toch lekker naar het zwembad.  

 

Personele beze1ng 

Onze pool met lifeguards was ruim voldoende om Ijdens de warme dagen in het voorseizoen, Ijdens 
het weekend en in de vakanIe een dubbele beze_ng aan het bad te hebben. Hierdoor was het 



   

  
 
toezicht in het bad conInu goed op orde en konden we ook goed optreden bij mogelijke incidenten. 
De lifeguards hebben voor en Ijdens het seizoen een training conflicthantering aangeboden gekregen 
van de Vereniging. Dit zijn we gestart na een incident met een groep jongeren in 2023. De training is 
goed ontvangen en wordt ook komend seizoen voortgezet.  

In 2024 hebben we een online personeelshandboek gelanceerd voor ons badpersoneel, met daarin 
onze personele regelingen, wat te doen bij verzuim, introducIe van huisregels etc. Het 
personeelshandboek wordt jaarlijks herzien en geactualiseerd waar nodig. 

 

Resultaat 2024 

De Vereniging heeZ in 2024 een posiIef resultaat behaald van € 6.018 (2023: € 3.374). Deze toename 
is vooral te danken aan de groei van het aantal leden. Er is rekening gehouden met een voorziening 
van 20.000 euro voor de eventuele terugbetaling van een deel van de toegekende subsidie in het 
kader van de landelijke TEK-regeling (Tegemoetkoming Energie Kosten). Dat bleek een goede 
vooruitblik te zijn, want uiteindelijk moesten we 46.000 euro terugbetalen wegens minder 
energiekosten dan begroot. Een andere voorziening die de Vereniging elk jaar treZ is die voor het 
Meerjaren Onderhoudsplan (MJOP), dat samen met de Gemeente Zwolle is opgesteld om in het 
onderhoud van het Openluchtbad en het ketelhuis te kunnen voorzien.  

Voor seizoen 2025 verwachten wij een vergelijkbaar tot iets hoger resultaat, door de verwachte 
verdere toename van het maximaal aantal leden tot 9500 en het gunsIgere energiecontract dat in 
2024 is afgesloten. Het voornemen is om de tarieven in 2025, na 2 jaar ongewijzigd te zijn geweest, te 
verhogen met 2,50 euro per abonnement, vanwege inflaIe en sIjgende kosten. Dit wordt in de 
Algemene Ledenvergadering van maart 2025 voorgelegd aan de leden.  

 

Vrijwilligersorganisa<e 

Het Openluchtbad wordt voor het overgrote deel door leden en vrijwilligers geëxploiteerd. Samen 
onderhouden de leden en vaste vrijwilligers het bad, al 33 jaar lang. Door het toenemende aantal 
leden is het vrijwilligerswerk per hoofdlid in 2024 naar beneden toe bijgesteld naar 4 tot 6 uur. In 
2025 zal elk hoofdlid slechts 3 tot maximaal 5 uur hoeven te draaien per seizoen.  

Het vinden van vaste vrijwilligers die zich langdurig(er) willen commigeren aan de vereniging, wordt 
echter steeds lasIger. Jarenlang had het bad geen problemen met het vinden van vaste vrijwilligers 
die de kassa, ledenadministraIe, werkgroep groen of schoonmaak wilden aansturen en/of regelmaIg 
willen bemensen. Sinds 2023/2024 merken we dat hier verandering in komt. Vooral het Winkeltje, 
kassa en schoonmaak heeZ moeite om vaste regelmaIg inzetbare vrijwilligers te vinden. We 
ondervinden dat er genoeg leden zijn die interesse hebben in een kortdurende klus of project met 
een begin en een eind, en minder geneigd zijn om zich voor een jaar of langer vast te leggen. Het 
bestuur heeZ daarom geconcludeerd dat de vrijwilligersorganisaIe een aanpassing nodig heeZ. 
Vanaf 2025 richten wij ons op het opstellen van een vrijwilligersbeleid, het nog sterker inzegen op 



   

  
 
werving en behoud en gaan we meer projectmaIg werken. Dit wordt onderdeel van onze nieuwe 
visie/meerjarenplan 2025-2030, waarmee het bestuur eind 2024 is gestart. 

 

Nieuw meerjarenplan/visiedocument 2025 -2030 

In november 2024 heeZ het bestuur onder leiding van twee (vrijwillige) organisaIecoaches uit ons 
ledenbestand een aantal brainstormsessies georganiseerd. Zowel met bestuur onderling, als met het 
beheerteam, als met de coördinatoren van de diverse werkgroepen in het bad. Het doel was het 
onderzoeken van de ambiIes en uitdagingen die de Vereniging Openluchtbad Zwolle de komende 
jaren tegemoet ziet. Naast de uitdagingen in het vinden en behouden van vrijwilligers, is ook de 
nieuwe Zwemwaterwet, de organisaIevorm van de vereniging en de conInuïteit van beheer en 
bestuur een belangrijk onderwerp. De verschillende perspecIeven en uitgangspunten zijn 
samengebracht in een nieuw visiedocument en meerjarenplan. Deze wordt gepresenteerd aan de 
leden Ijdens de ALV begin maart 2025. 

Glijbanen 

De oplevering van de nieuwe glijbaan in het ondiepe herenbad blijZ een hoofdpijndossier. Na 2 
mislukte opleveringen in 2023 en 2024 heeZ het bestuur de leverancier nog één kans gegeven. In 
april 2025 moet een goedgekeurde glijbaan voor in het ondiepe herenbad en een nieuwe 
peuterglijbaan worden geleverd.  
 

Onderhoud en techniek 

Er zijn in 2024 meerdere storingen geweest aan ons zonneverwarmingssysteem Solkav. Hierdoor 
werkte de verwarming van de baden niet opImaal en moesten we gedurende het seizoen vaker 
bijstoken vanuit het Ketelhuis. Onze vrijwilligers van de Technische Dienst zaten hier bovenop en 
hebben samen met onze technische partner Hellebrekers en de Gemeente Zwolle besloten tot het 
overgaan naar een nieuwe partner. Begin seizoen 2025 zal de regeltechniek en aansturing van de 
warmtepompinstallaIe worden aangepast en zullen verder benodigde reparaIes worden uitgevoerd 
door Hellebrekers, onder leiding van de Gemeente Zwolle.  

De verbeterpunten die zijn voortgekomen uit de RIE (risico-inventarisaIe en -evaluaIe) uit 2023 
worden blijvend gemonitord en waar nodig aangepast door beheer in samenwerking met onze 
Technische Dienst. 

 

 

 

 

 



   

  
 
Verduurzaming 

Na het onderzoek uit 2023 door het bestuur en beheer in samenwerking met externe partners en de 
Gemeente Zwolle, naar mogelijke verbeteringen in de verduurzaming van het bad en de voorlopige 
conclusie dat verdere verduurzaming d.m.v. het afdekken van de baden vooralsnog financieel en 
installaIetechnisch niet mogelijk is, zijn in 2024 geen verdere stappen ondernomen. Het bestuur 
houdt niegemin het onderwerp scherp op de agenda bij de gemeente en zal waar nodig de poliIek 
betrekken. Het Openluchtbad Zwolle staat tot 2030 niet op de verduurzamingsagenda van de 
Gemeente Zwolle. Andere monumenten en sportverenigingen waar een snellere verbeterslag te 
maken is qua investering t.o.v. energiebesparing, krijgen voorrang. Het bestuur blijZ de 
ontwikkelingen volgen en houdt het onderwerp duurzaamheid op de agenda bij de gemeente. De 
vereniging hecht er belang aan dat het Openluchtbad zo duurzaam mogelijk blijZ opereren. 

 

Ac<viteiten 
De Vereniging organiseert voor haar leden en niet-leden meerdere graag bezochte evenementen 
Ijdens het seizoen. De jaarlijkse Zwem4daagse in de laatste week van juni blijZ een onverminderd 
succes, met afgelopen jaar met bijna 800 deelnemers. Er wordt niet alleen gezwommen, maar de 
acIviteitencommissie van het bad organiseert ook veel leuke acIviteiten gedurende deze feestweek. 
Daarnaast heeZ de AC samen met beheer weer een prachIge Moonlightswimming avond in augustus 
georganiseerd. In september deden we zoals alIjd mee met Open Monumentendag, er was een 
Crossfit fesIval en zwemwedstrijden van Swol1894. We sloten we het seizoen tradiIegetrouw af met 
het kampioenschap Bommetje springen. Onze vrijwilligers werden bedankt voor hun inzet met een 
afsluitende BBQ en dansfeest aan het einde van het seizoen. Onze lief en leedcommissie heeZ onze 
vrijwilligers en badpersoneel verwend met een lekkere kerstagenIe en vele verjaardags- en 
beterschapskaarten verstuurd. De waardering voor onze vrijwilligers en personeelsleden is 
onverminderd groot. Zonder hen geen Openluchtbad! 

 


